
                 Strana 1 / 3 
 

                     

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 
 
 

KLASA: 024-05/23-01/27 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-12 
Rijeka, 13. srpnja 2023. 
 

 

ZAPISNIK 
SA 4. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

4. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 13. srpnja 2023. godine (četvrtak) u 18:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Robert Forempoher, predsjednik VMO 
 Branko Miljak zamjenik predsjednika VMO  
 Dražen Mataja, član VMO 
 Nenad Srdoč, član VMO 
 Biserka Perman, član VMO 
 Ćenan Beljulji-novi član VMO  
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO  

 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Klaudio Lazarić, član VMO 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Robert Forempoher i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Prisega novog člana Vijeća MO Sveti Nikola radi mirovanja mandata članice 
Vijeća Jelene Zorić-Domitrović od 12.07.2023. 

2. Usvajanje prijedloga Programa i Financijskog plana za 2024. godinu 
3. Preostala sredstva prijelaznih radova 2022./2023. iz nadležnosti Rijeka-plus-a  
4. Dopisi građana  
5. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje zapisnika s 3. sjednice VMO Sveti Nikola: 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

AD 1 
Predsjednik VMO je izvijestio je nazočne članove da je članica Vijeća Jelena Zorić-Domitrović u 
tajništvo dostavila informaciju da s danom 12. srpnja stavlja svoj mandat u mirovanje. Umjesto nje 
od strane Primorsko-goranskog saveza (PGS) za člana Vijeća imenovan je Ćenan Beljulji. Na 
početku sjednice pročitavši pred prisutnima tekst prisege službeno je postao novi član Vijeća MO 
Sveti Nikola. 
 
 
Zaključak: Prisutni članovi Vijeća su čestitali novoizabranom članu i poželjeli mu uspjeh u 
radu tijekom mandata. 

AD 2  
 
Predsjednik Vijeća je poveo raspravu u vezi izrade prijedloga programa i financijskog plana rada 
Vijeća Mo Sveti Nikola, sve na temelju dostavljenih materijala. Informirao ih je o uputama u vezi 
izrade planova te načinu financiranja programskih aktivnosti, kao i potrebi aktivnog sudjelovanja svih 
članova u promišljanju o potencijalno zanimljivim temama građana. Nakon kraće rasprave donijet je 
slijedeći 
 
Zaključak:  
 
Vijeće je jednoglasno donijelo prijedlog Programa rada za 2024. godinu: 1. Dan žena, 2 Dani 
MO, 3 EKO akcija, 4 Zdravstvo - mjerenja tlaka i šećera u krvi dva puta godišnje, te provođenje 
aktivnosti na projektu Vježbanjem i pravilnom prehranom protiv dijabetesa i bolesti koštanog 
deficita u suradnji s Medicinskim fakultetom. Vijeće je također jednoglasno donijelo prijedlog 
Financijskog plana za 2024.godinu 
 
AD 3 
 
Predsjednik je izvijestio nazočne članove o zaprimljenoj informaciji od strane tvrtke Rijeka-plus da 
je preostalo neutrošenih sredstava iz Plana prijelaznih radova 2022./2023. godine, te ih pozvao da 
se izjasne o prijedlozima zamjenske lokacije i vrste radova. Zamjenik predsjednika Branko Miljak 
predložio je da se sredstva usmjere na zahvat pod nazivom “Izrada projekta i tehnička priprema za 
građevinsku rekonstrukciju ulaza i izlaza sa dvoetažnog parkirališta u Crnčićevoj ulici sjeverno od 
kućnog broja 5, te novo prometno rješenje parkirališta“ 
Nakon duže rasprave donijet je slijedeći: 
 
Zaključak: Članovi Vijeća su jednoglasno podržali prijedlog da se neutrošena sredstva 
preusmjere na zahvat pod nazivom: “Izrada projekta i tehnička priprema za građevinsku 
rekonstrukciju ulaza i izlaza sa dvoetažnog parkirališta u Crnčićevoj ulici sjeverno od kućnog broja 
5, te novo prometno rješenje parkirališta“ te time omoguće izradu cjelovitog građevinsko-
prometnog projekta a koji zahvat je usvojen u prioritetima MO Sveti Nikola za 2023.godinu, 
ali sa nešto manje sredstava nego što je bila procjena Rijeka plusa prilikom obrade prioriteta 
za 2023. godinu. 
 
AD 4 
 
Predsjednik Vijeća je izvijestio nazočne da su zaprimljeni odgovori Hrvatskih autocesti i KD Energo 
d.o.o. u vezi potrebe izrade Izvedbenog elektro-projekta rasvjete pješačkog pothodnika Mario 
Gennari-Ivekovićeva kao preduvjeta za realizaciju same rasvjete. Nakon rasprave članovi su odlučili 
jednoglasno da se izrada projekta uvrsti u prijedloge prioriteta za 2024. godinu kroz 1. dopunu. 
Nadalje, Predsjednik Vijeća izvijestio je nazočne o dopisima građana koji su zatražili da se njihovi 
zahtjevi, iako pristigli van roka, uvrste na obradu kao 1. dopuna Prioriteta MO Sveti Nikola za 
2024.godinu.  
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U nastavku su prijedlozi Vijeća i građana za 1. dopunu : 
 
 

Prijedlog 
redni 
broj 

Naziv  Uris / prilozi Napomena 

76 Izrada izvedbenog elektro- projekta 
proširenja javne rasvjete pješačkog 
pothodnika Ivekovićeva –Mario Gennari 

Dopis HAC 
d.o.o. - prilog 
br. 1 

predložilo Vijeće 

77 Zamjena ili dohranjivanje rizlom površine 
parka za pse u Hegedušićevoj ulici istočno 
od broja 6. 

e-mail - prilog 
br. 2 

prijedlog građana 

Jelka Vitaljić 

78 Uklanjanje kupiništa i orezivanje nepoželjne 
vegetacije u ulici Jože Vlahovća sjeverno i 
istočno od kućnog broja 11 

e-mail – prilog 
br.3 

prijedlog građana 

Mirjana Rumac 

79 Uklanjanje urušenog kamenog zida sa  
površine koja se koristi za parkiranje u Ulici 
Jože Vlahovića istočno  od kućnog broja11 

kao pod br. 78. prijedlog građana 

Mirjana Rumac  

 

 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo Prijedloge, osim uklanjanje kupiništa i nepoželjne 
vegetacije uz ogradu parka za pse u Hegedušićevoj ulici, predloženo od strane građana, 
smatrajući da je to posao koji bi se trebao realizirati kroz redovno održavanje javnih zelenih 
površina. 
 
AD 5 
 
Predsjednik Vijeća izvijestio je nazočne o pristiglom odgovoru Gradonačelnika u vezi pitanja 
korištenja prostora mjesne samouprave na adresi Zametska 6. Članica Vijeća Biserka Perman je 
primijetila da se u odgovoru ne daje konkretan odgovor na  pitanje posebne tajnice samo za MO 
Sveti Nikole 5 dana u tjednu na lokaciji Zametska 6, tj. uredovnog vremena više od jedan dan, te je 
predložila još jedan dopis Gradonačelniku s navedenim pitanjima, a sve obrazlažući činjenicom da 
prema popisu stanovništva iz 2021 god. Ima 7502 stanovnika svrstavajući ga u 2 najveći MO u 
gradu, odmah poslije MO Zamet. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo Prijedlog 
 
 
Sjednica je završila u 20:0 sati.   

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 

 

Zapisničar– referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Robert Forempoher 
 


